
PROTOKÓŁ  Nr XXV/2021

z obrad XXV Sesji Rady Gminy Augustów w dniu 27 października 2021 roku.

Obrady  Sesji  rozpoczęto  ok.  godz.  1010 w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy
Augustów.
Obrady  XXV  Sesji  Rady  Gminy  Augustów  prowadziła  Przewodnicząca  Rady
Gminy Augustów – Ewa Frąckiewicz.

Ad. pkt     1.   

Otwarcie obrad.

Czas rozpoczęcia /00:00:01/.

Wiceprzewodniczący Rady – Pan Kamil Czerobka poinformował o tym, że obrady
Sesji Rady Gminy są nagrywane, odczytał klauzulę informacyjną RODO.

Przewodnicząca Rady otworzyła XXV Sesję Rady Gminy Augustów. 

Powitała radnych Gminy, władze gminy, sołtysów z terenu gminy, radcę prawnego.
Następnie  stwierdziła,  że  na  15 radnych  zgodnie  z  listą  obecności w obradach
uczestniczy 11 radnych, a więc podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Radni nieobecni:

1. Bożena Kondracka

2. Karol Milanowski

3. Arkadiusz Roszkowski

4. Michał Szczepański

W obradach Rady Gminy uczestniczyło ogółem 24 osoby.

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

Ad. pkt     2.   

Przyjęcie porządku obrad.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:02:04/.

Pani Ewa Frąckiewicz – Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany
porządek obrad XXV sesji Rady Gminy:

1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, gości zaproszonych.

2. Przyjęcie porządku obrad.
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3.  Informacja  o  międzysesyjnej  działalności  Wójta  Gminy  tj.  w  okresie  od
28 września 2021 r. do 27 października 2021 roku.

4. Przyjęcie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Augustów
w roku szkolnym 2020/2021.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał:

a)  zmieniająca  uchwałę  nr  XX/208/2021  Rady  Gminy  Augustów  z  dnia
10  lutego  2021  r.  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  2021  roku  dla
Powiatu Augustowskiego;

b) w sprawie zmiany budżetu gminy Augustów na rok 2021,

c) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na
lata 2021 – 2027;

d) w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2022 rok;

e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok.

6. Przyjęcie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny żyta ustalonej przez
Prezesa GUS do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2022.

7.  Przyjęcie  wniosku Wójta  Gminy w sprawie  przyjęcia  ceny drewna ustalonej
przez Prezesa GUS do naliczenia podatku leśnego na rok 2022.

8. Informacja dot. oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie Podlaskiemu i
Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Augustowie.

9. Wolne wnioski.

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

11. Zamknięcie obrad Rady Gminy.

Uwag do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono.

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przedstawiony porządek
obrad XXV sesji /00:04:33/.

Wyniki głosowania: 

ZA: 11 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  NIEOBECNI: 4

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 3. 

Informacja  o  międzysesyjnej  działalności  Wójta  Gminy  tj.  w  okresie  od
28 września 2021 r. do 27 października 2021 roku.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:05:04/.
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Pan Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta Gminy  omówił  międzysesyjną
działalność Wójta Gminy tj. od 28 września 2021 r. do 27 października 2021 roku
oraz przedstawił sposób realizacji uchwał  podjętych na XXIV sesji Rady Gminy
Augustów w dniu 28 września 2021 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt   4  .      

Przyjęcie  Informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie
Augustów w roku szkolnym 2020/2021.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:20:21/.

Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy poinformował, że radni otrzymali
informację.  W  roku  szkolnym  2020/2021  Gmina  prowadziła  7  szkół
podstawowych.  W każdej  szkole  mieści  się  oddział  zerowy  i  w  5  szkołach  są
oddziały przedszkolne, inne formy wychowania przedszkolnego. W informacji są
przedstawione  obwody  szkół,  ilość  nauczycieli,  stopień  awansu  zawodowego
nauczycieli,  liczba  dzieci  w  „zerówkach”  i  w  klasach  1-8.  W roku  szkolnym
2020/2021 w szkole w Białobrzegach było 85 dzieci oraz 14 dzieci w „zerówce”.
W szkole  w Jabłońskich  – 32 oraz 5 dzieci  w „zerówkach”,  w Janówce – 116
uczniów oraz 16 dzieci w „zerówkach”, w Kolnicy – 52 uczniów oraz 7 dzieci w
„zerówkach”, w Netcie – 80 uczniów oraz 10 dzieci w „zerówkach”, w Rutkach 66
uczniów oraz 5 dzieci w „zerówkach”, w Żarnowie 76 uczniów oraz 12 dzieci w
„zerówkach”. Łączna liczba uczniów w szkołach wyniosła 507, w „zerówkach” –
70 dzieci. Zastępca Wójta przekazał dane dotyczące liczby dzieci podlegających
obowiązkowi  szkolnemu  w  obwodach  szkół  z  poszczególnych  obwodów
szkolnych. Liczba dzieci realizujących obowiązek szkolny w szkole obwodowej:
Białobrzegi-58,  Jabłońskie  – 30,  Janówka-  99,  Kolnica-  47,  Netta-71,  Rutki-64,
Żarnowo-65, łącznie 434. Łączna ilość dzieci spoza obwodu uczące się w tej szkole
wynosi 73. Zastępca stwierdził, że wiele uczniów jest zameldowanych w danym
obwodzie szkoły a rzeczywiście uczęszcza i mieszka w innej miejscowości poza
terenem gminy. Zastępca Wójta powiedział, że w szkołach nie było prowadzonych
inwestycji  na  szeroką  skalę.  Prace  remontowe  polegały  na  malowaniu  ścian,
podłóg,  naprawie  kominów,  placu  zabaw.  Zastępca  Wójta  powiedział,  że  330
uczniów było dowożonych do szkół. Dzieci dowożone były do 6 szkół autobusami
liniowymi. Uczniowie z obwodu szkoły w Żarnowie dowożone były autobusem, za
który  gmina  rozliczała  się  za  przebyte  kilometry.  Ponadto  ten  autobus  dowozi
dzieci  do  szkoły  specjalnej.  Zastępca  dodał,  że  ten  jeden  kurs  autobusowy
przewyższa koszty dowożenia autobusami liniowymi.  Następnie Zastępca Wójta
przedstawił wyniki egzaminu klas ósmych szkół podstawowych. W informacji są
uwzględnione dane dotyczące gminy Augustów, miasta Augustów, Powiatu oraz
dane  poszczególnych  szkół  z  terenu  naszej  gminy  z  podziałem na  przedmioty.
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Zastępca  Wójta  powiedział,  że  w  poprzednim  roku  szkolnym  nie  było
organizowanych konkursów i zajęć pozalekcyjnych z powodu pandemii COVID-
19. Od tego roku szkolnego Minister Edukacji dodał godziny wyrównawcze, które
od września do końca grudnia powinny być zrealizowane w szkołach, zwłaszcza w
klasach wyższych. 

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie przystąpiono do głosowania dotyczącego  Informacji o stanie realizacji
zadań oświatowych w Gminie Augustów w roku szkolnym 2020/2021 .

Wyniki głosowania:

ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Wykaz głosowań imiennych oraz Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych
w Gminie Augustów w roku szkolnym 2020/2021 stanowią załączniki do protokołu.

Ad. pkt 5. 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał:

a)  zmieniająca  uchwałę  nr  XX/208/2021  Rady  Gminy  Augustów  z  dnia
10 lutego 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2021 roku dla
Powiatu Augustowskiego;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:30:45/.

Zdzisław Chmielewski  –  Zastępca  Wójta Gminy  poinformował,  że  sprawa była
omawiana na posiedzeniu komisji. Zostanie zwiększona dotacja w kwocie 6.587,80
zł. Gmina przekazała kwotę 90.000 zł na dofinansowanie kosztów usług przewozu
osób  na  liniach  komunikacyjnych.  Zostanie  wprowadzony  dodatkowy  kurs
autobusowy dla  uczniów szkół  średnich  z  powodu braku możliwości  przyjazdu
uczniów ze szkoły po ósmej godzinie lekcyjnej. Przewoźnik otrzyma od Wojewody
dopłatę w kwocie 3 zł za przejechany 1 km trasy.

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów  o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:33:15/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:
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ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwała została podjęta. 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała nr XXV/251/2021 stanowią załączniki do
protokołu.

b) w sprawie zmiany budżetu gminy Augustów na rok 2021;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:33:56/.

Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta Gminy  poinformował  o  zmianach
planowanych dochodów.  Zmniejszenie planowanych dochodów o 83.084,14 zł w
dziale  600  –  Transport  i  łączność,  rozdziale  60016  –  Drogi  publiczne  gminne
zmniejsza  się  dochody  majątkowe  o  83.084,14  zł  z  tytułu  dotacji  ze  środków
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie „Rozbudowa drogi gminnej Nr
102622B przez wieś Jabłońskie (pod lasem)”. Zmniejszenie dotacji związane jest z
aktualizacją  wniosku.  Zastępca  Wójta wyjaśnił,  że  gmina  otrzymała  dotację  w
kwocie ok.  1  mln.  800 tys.  zł.  a  cena w przetargu okazała  się  dużo  niższa  niż
przewidywano, więc należy zwrócić część tej dotacji.  

Zwiększenie  planowanych  dochodów o  170.000  zł  w dziale  710 –  Działalność
usługowa, rozdziale 71004 – Plany zagospodarowania przestrzennego zwiększa się
wydatki o 30.000 zł z tytułu darowizn. Zastępca Wójta wyjaśnił, że kwota 30.000
zł  jest  wpłatą  mieszkańców na  sporządzenie  planów w miejscowości  Kolnica  i
Czarnucha.  

W dziale  756  –  Dochody  od  osób  prawnych,  od  osób  fizycznych  i  od  innych
jednostek  nieposiadających  osobowości  prawnej  oraz  wydatki  związane  z  ich
poborem zwiększa się dochody od osób fizycznych o kwotę 140.000 zł z tytułu
podatku od spadków i darowizn oraz z podatku od czynności cywilnoprawnych. 

Następnie  Zastępca  Wójta  powiedział  o  zmianach  planowanych  wydatków.
Zwiększenie wydatków w dziale 600 – Transport i łączność, w rozdziale 60004 –
Lokalny transport zbiorowy zwiększa się planowane wydatki na pomoc finansową
dla  Powiatu  Augustowskiego  o  6.587,80  zł  (do  kwoty  96.587,80zł)  z
przeznaczeniem  na  dofinansowanie  kosztów  usług  polegających  na  realizacji
powiatowych przewozów osób o charakterze użyteczności  publicznej  na  liniach
komunikacyjnych przebiegających na obszarze Powiatu Augustowskiego. Zastępca
Wójta wyjaśnił, że wcześniej podjęta uchwała w sprawie pomocy finansowej wiąże
się ze zmianą w budżecie. W dziale 801 – Oświata i wychowanie, rozdziale 80101
–  Szkoły  podstawowe  zwiększa  się  planowane  wydatki  o  2.000  zł  na  zakup
wyposażenia do SP w Białobrzegach – zmiana przeznaczenia funduszu sołeckiego
wsi Gliniski. 
W dziale 900 -Gospodarka komunalna i  ochrona środowiska,  rozdziale 90026 –
Pozostałe zadania związane z gospodarką odpadami kwotę 30.000 zł przeznacza się
na objęcie 60 udziałów po 500 zł każdy w kapitale zakładowym BiomTrans Sp. Z
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o.o.  z  siedzibą  w  Dolistowie  Starym.  Zastępca  Wójta  wyjaśnił,  że  14  gmin
zadeklarowało utworzenie spółki transportowej odbierającej odpady komunalne i
zachodzi potrzeba przekazania wkładu własnego Gminy Augustów, tj. objęcia 60
udziałów po 500 zł każdy w kapitale zakładowym tej spółki.

Wprowadzone zmiany powodują zmniejszenie planowanego deficytu budżetu na
rok 2021 o 50.328,06 zł do kwoty 3.990.830,55 zł.

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów  o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:40:01/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwała została podjęta. 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała nr XXV/252/2021 stanowią załączniki do
protokołu.

c) w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej
Gminy na lata 2021 – 2027;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:40:39/.

Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta Gminy  przedstawił  zmiany w
Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy na lata 2021 – 2027.  W Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Augustów na lata 2021-2027 aktualizuje się dane dla
roku 2021. Na rok 2021 zwiększa się planowane dochody o 780.491,99zł do kwoty
34.997.764,69zł.  Dochody  bieżące  zwiększyły  się  o  863.576,13  zł  do  kwoty
34.199.384,11 zł, a dochody majątkowe zmniejszyły się o 83.084,14 zł do kwoty
798.380,58 zł. Po zmianach wydatki ogółem na rok 2021 planuje się w wysokości
38.988.595,24zł,  w  tym  wydatki  bieżące  32.905.13l,24zł  -  zwiększenie  o
700.163,93 zł, wydatki majątkowe zwiększają się o 30.000zł do kwoty 6.083.464zł.
Wynik budżetu: wprowadzone zmiany zmniejszają o 50.328,06 zł niedobór budżetu
do wysokości 3.990.830,55 zł. Przychody budżetu na rok 2021 zmniejszają się o
50.328,06zł  do  kwoty  4.790.786,55  zł.  Przychody  stanowią  wolne  środki  w
wysokości  4.597.267,90zł  (zmniejszenie  o  50.328,06zł).  Nie  ulegają  zmianie
przychody  z  niewykorzystanych  środków  pieniężnych  na  rachunku  bieżącym
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budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych
związanych  ze  szczególnymi  zasadami  wykonywania  budżetu  określonymi  w
odrębnych ustawach, tj. 193.518,65 zł. Planowane rozchody nie ulegają zmianie i
wynoszą  799.956zł. Zwiększa  się  różnica  między  dochodami  bieżącymi  a
wydatkami bieżącymi o 163.412,20zł do kwoty 1.294.252,87zł.

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów  o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:44:40/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwała została podjęta. 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała nr XXV/253/2021 stanowią załączniki do
protokołu.

d) w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2022 rok;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:45:17/.

Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy poinformował, że stawki podatku
od środków transportowych zostały omówione na wspólnym posiedzeniu komisji.
Stawki podatku nie uległy zmianie. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów  o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:45:47/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwała została podjęta. 
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Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała nr XXV/254/2021 stanowią załączniki do
protokołu.

e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022
rok;

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:46:28/.

Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy poinformował, że stawki podatku
od  nieruchomości  zostały  omówione  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji.
Przedstawił proponowaną stawkę od budynków lub ich części mieszkalnych – 0,84
zł od 1 m² powierzchni użytkowej. Dodał, że w tym roku stawka wynosi 0,79 zł od
1 m² powierzchni użytkowej. Zastępca Wójta powiedział, że wszystkie stawki w
projekcie uchwały zostały podwyższone o 6%, tj. o wysokość inflacji. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów  o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię dla proponowanej uchwały /00:47:29/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Wyniki głosowania:

ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwała została podjęta. 

Wykaz głosowań imiennych oraz uchwała nr XXV/255/2021 stanowią załączniki do
protokołu.

Ad. pkt   6  .   

Przyjęcie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny żyta ustalonej przez
Prezesa GUS do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2022.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:48:08/.

Rada Gminy rozpatrzyła wniosek Wójta Gminy w sprawie:

- przyjęcia na 2022 rok ceny 1 q  żyta w wysokości 61,48 zł, tj. ceny ogłoszonej w
Komunikacie  Prezesa  Głównego Urzędu Statystycznego  z  dnia  20 października
2021  r.  w  sprawie  średniej  ceny  skupu  żyta  za  okres  11  kwartałów  będącej
podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2022.
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Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta  Gminy  poinformował,  że Prezes
Głównego Urzędu Statystycznego ustalił  na 2022 rok cenę 1 q  żyta w wysokości
61,48 zł. Rada Gminy przyjęła na rok 2021 cenę żyta w wysokości 58,55 zł za 1 q.
Cena  zostanie  zwiększona o  2,93  zł  w  porównaniu  do  ceny  ustalonej  w  roku
ubiegłym. Wójt Gminy wnioskuje o przyjęcie ceny 1 q żyta ustalonej przez Prezesa
GUS do naliczenia podatku rolnego na 2022 rok.

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca  Rady zwróciła  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu,
Planowania,  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Augustów  o
przedstawienie  opinii  Komisji  w  sprawie  przyjęcia  ceny  żyta  ustalonej  przez
Prezesa GUS do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2022.

Radny  Henryk  Karczewski  –  Przewodniczący  Komisji  powiedział,  że  Komisja
wydała pozytywną opinię w zakresie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia
ceny żyta ustalonej przez Prezesa GUS /00:49:45/.

Następnie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem.

Wyniki głosowania:

ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Po  rozpatrzeniu  wniosku  i  zapoznaniu  się  z  jego  uzasadnieniem  Rada  Gminy
przyjęła  cenę  1  q  żyta  w  wysokości  61,48  zł  tj.  w  wysokości  ustalonej  przez
Prezesa GUS.

Wniosek stanowi załącznik  do protokołu. 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt   7  .   

Przyjęcie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny drewna ustalonej
przez Prezesa GUS do naliczenia podatku leśnego na rok 2022.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:50:18/.

Rada Gminy rozpatrzyła wniosek Wójta Gminy w sprawie:

-  przyjęcia na 2022 rok ceny 1 m3  drewna w wysokości 212,26 zł ogłoszonej w
Komunikacie  Prezesa  Głównego Urzędu Statystycznego  z  dnia  20 października
2021r. w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny
drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2021 r.

Zdzisław Chmielewski  –  Zastępca  Wójta Gminy  poinformował, że w związku z
przyjętą ceną żyta na 2022 rok budżet gminy zwiększy się o ok. 62.000 zł. Prezes
Głównego  Urzędu  Statystycznego  ustalił  na  2022  rok  cenę  1  m3  drewna  w
wysokości 212,26 zł. Wójt Gminy wnioskuje o przyjęcie tej stawki. Przewidywana
podwyżka dochodów z tytułu podatku leśnego w 2022 roku wyniesie ok. 23.000 zł.
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Na rok 2021 cena 1 m3 drewna ogłoszona w komunikacie Prezesa GUS wyniosła
196,84 zł.

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem.

Wyniki głosowania:

ZA: 11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Po  rozpatrzeniu  wniosku  i  zapoznaniu  się  z  jego  uzasadnieniem  Rada  Gminy
przyjęła cenę 1m3 drewna  w kwocie  212,26 zł  tj.  w wysokości ustalonej przez
Prezesa GUS.

Wniosek stanowi załącznik  do protokołu. 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt   8  .   

Informacja dot. oświadczeń majątkowych złożonych Wojewodzie Podlaskiemu
i Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Augustowie.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /00:52:13/.

Przewodnicząca Rady odczytała informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń
majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Augustów. Nawiązując do art.
24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U.  z
2021  r.  poz.  1372). W wyniku  dokonania  analizy  oświadczeń  majątkowych
stwierdzono, co następuje:

1.  Wszyscy radni w ustawowym terminie złożyli  Przewodniczącej  Rady Gminy
oświadczenia  majątkowe  za  2020  r.  łącznie  z  kopią  rocznego  zeznania
podatkowego PIT.
2.  Oświadczenia  majątkowe  radnych  w  ilości  14  szt.  przekazano  do  Urzędu
Skarbowego w Augustowie oraz umieszczono je na stronie BIP Gminy Augustów -
zgodnie  z  art.  24  i  ust.  3  ustawy  o  samorządzie  gminnym.  Naczelnik  Urzędu
Skarbowego po dokonaniu analizy oświadczeń o stanie majątkowym nie stwierdził
nieprawidłowości. 

3.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Augustów  złożyła  w  ustawowym  terminie
Wojewodzie  Podlaskiemu swoje  oświadczenie  majątkowe za  2020 r.  Wojewoda
Podlaski  pismem  z  dnia  05.08.2021  r.  poinformował,  że  w  wyniku
przeprowadzonej  analizy  nie  wnosi  uwag  do  złożonego  oświadczenia
majątkowego. 
4. Wójt Gminy Augustów złożył w ustawowym terminie Wojewodzie Podlaskiemu,
swoje  oświadczenia  majątkowe za  rok 2020 łącznie  z  kopią rocznego zeznania
podatkowego PIT. Wojewoda Podlaski, pismem z dnia 05.08.2021r., poinformował,
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że  po  przeprowadzonej  analizie  nie  wnosi  uwag  do  złożonego  oświadczenia  o
stanie majątkowym.

Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta  Gminy  poinformował,  że  wszystkie
oświadczenia  majątkowe  zostały  złożone  Wójtowi  Gminy  w  terminie. Nie
stwierdzono nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych.

Uwag nie zgłoszono. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. pkt   9  .   

Wolne wnioski.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /01:10:51/.

Radny  Jerzy  Galicki zwrócił  się  z  prośbą  o  przedstawienie  rozstrzygnięcia
programu „Polski  Ład” dla Gminy Augustów oraz zapytał  jakie dofinansowanie
otrzymały pozostałe gminy.  

Zdzisław Chmielewski – Zastępca Wójta Gminy odpowiedział, że była możliwość
złożenia trzech wniosków w ramach programu „Polski Ład”. Nasza Gmina złożyła
wnioski o dofinansowanie przebudowy dróg Rutki-Turówka-Żarnowo, na budowę
sali  gimnastycznej  w  Żarnowie  oraz  na  instalacje  fotowoltaiczne.  Dotacja  na
budowę sali gimnastycznej wynosi 4 mln 500 tys. zł, na przebudowę ciągu dróg – 3
mln. 800 tys. zł. Starostwo Powiatowe otrzymało dofinansowanie na ogólną kwotę
ok. 14 mln. zł, Gmina miejska Augustów – ok. 29 mln. zł, Gmina Augustów – 8
mln. 300 tys. zł, Gmina Bargłów – ok. 2 mln. 959 tys. zł, Lipsk – ok. 10 mln. zł,
Gmina Nowinka – ok. 8 mln. zł, Gmina Płaska – ok. 4 mln zł, Gmina Sztabin – ok.
11 mln. zł. Zastępca Wójta stwierdził, że najwięcej dofinansowania przekazano dla
gmin na inwestycje, z których może korzystać szersza liczba mieszkańców. 

Następnie Zastępca Wójta poinformował, że gmina otrzymała dofinansowanie na
usuwanie azbestu w kwocie 15.728,44 zł. W budżecie jest ujęta taka sama kwota ze
środków własnych.  Po  przetargu  koszt  odbioru  tony  azbestu  wynosi  506,52  zł
brutto.  Zostanie  odebrany  od  17  gospodarstw.  Dodał,  że  z  powodu  tak  niskiej
dotacji  prawdopodobnie  nie  zostanie  odebrany azbest  z  całego terenu gminy w
planowanym terminie do 2032 roku. 

Ponadto Zastępca  Wójta  zwrócił  uwagę,  że  firma z  terenu gminy odbiera  folię
rolniczą, lecz za opłatą. Ze strony gminy będzie odbierana folia w miesiącach maj,
czerwiec 2022 r. 

Zastępca  Wójta stwierdził,  że  obecnie  trudno  określić  czy  stawki  za
gospodarowanie odpadami ulegną zmianie. BIOM do końca miesiąca października
powinien  przekazać  gminie  kalkulację  na  przyszły  rok.  Gmina  ma  podpisaną
umowę na odbiór odpadów jeszcze na rok czasu. Dodał, że w 2023 roku odpady
komunalne będą odbierane przez nowo utworzoną spółkę.
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Elżbieta  Pszczoła  –  Sekretarz  Gminy powiedziała,  że  jest  jeszcze  jedno wolne
miejsce na kurs komputerowy od podstaw. 

Radny Grzegorz Wiszniewski  zapytał czy odbiór azbestu z 17 gospodarstw będzie
prowadzony według listy sporządzonej w gminie /01:02:30/.

Zdzisław  Chmielewski  –  Zastępca  Wójta  Gminy potwierdził,  że  azbest  będzie
odbierany według kolejności osób z listy. 

Ad. pkt   10  .   

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu /01:03:05/.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół był wyłożony do publicznego
wglądu, radni zapoznali się z jego treścią. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu. 

Wyniki głosowania:

ZA:11 głosów,   PRZECIW: 0,   WSTRZYMUJĄCYCH: 0,   NIEOBECNI: 4

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt   11  .   

Zamknięcie obrad Rady Gminy.

Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  zamknięciu  obrad  /
01:03:38/.

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Rady zamknęła XXV sesję Rady Gminy
Augustów ok. godziny 1115.

Przewodnicząca Rady Gminy

                Ewa Frąckiewicz 

Protokółowała:

        Katarzyna Szczęsna
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